
 

 

Geachte sportbestuurder, 

Beste sportbeoefenaar, 

 

Sedert een 4-tal jaar is er binnen de sportraad een werkgroep samengesteld om de noden binnen de 

lokale sportverenigingen met betrekking tot infrastructuur in kaart te brengen, en voorstellen te 

formuleren naar het gemeentebestuur. 

 

Na een bevraging van alle sportclubs bleek dat er behoefte aan het aanpassen van bestaande 

infrastructuur door meerdere sportclubs in diverse sportzalen of -pleinen, en een nood aan 

bijkomende infrastructuur voor een 5-tal sporten en hun respectievelijke clubs: tennis door de 

Koninklijke tennisclub Diest, gymnastiek door de Koninklijke Diestse Turnkring, petanque door Goei 

Diest, Welkom en De Zwaan, en zwemmen en duiken door Zwembclub Aegir en Diestse sportduikers. 

 

In 2010 werd het dossier “Sportinfrastructuur in Diest” (dossier consulteerbaar op Sportdienst stad 

Diest) voorgelegd aan het gemeentebestuur, om hen te sensibiliseren, en de mogelijkheden te 

onderzoeken. Tot op heden werden geen verdere acties opgestart of besproken. 

 

De werkgroep oordeelt dat zijn opdracht niet beëindigd is en neemt het initiatief om in het kader van 

de komende beleidsperiode 2012-2018 de beleidsvoorstellen van de diverse politieke actoren op te 

vragen omtrent sport in Diest.  Met dit schrijven willen we u infomeren omtrent de prioriteiten die 

de politieke partijen aangegeven hebben met betrekking tot bijkomende sportinfrastructuur.  

 

Na een dubbele bevraging kunnen we volgende beperkte informatie delen: 

 N-VA kiest resoluut voor de bouw van nieuwe sportinfrastructuur in Diest 

 DDS geeft de voorkeur aan het vernieuwen van de infrastructuur Het Molenhuis  in 

Molenstede. 

Andere politieke partijen hebben aangegeven het thema te bespreken maar hebben bun prioriteiten 

nadien niet meegedeeld.  

 

We hopen dan ook dat u met deze informatie de Diestse sporters, en in het bijzonder deze in uw 

club, correct kan informeren. De politiek is duidelijk slechts beperkt geïnteresseerd in de uitbouw van 

de sport in Diest. Bijkomende sportinfrastructuur zou nochtans vele Diestenaars ten goede komen. 

 

Uw ideeën zijn en blijven een belangrijke inspiratiebron voor vernieuwing in de stad. Laat daarom 

tijdig van u horen, zoals op de komende brainstormsessie op 26-09-2012. 

 

Opdat we er samen voor zorgen dat iedere Diestenaar alle mogelijkheden krijgt om te sporten.  
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